

Ardbeg Traigh Bhan 19 Years Old

Islay

Le quatrième édition d'Ardbeg Traigh Bhan (Sables chantant) 19 ans, qui, comme chaque édition précédente, est sélectionnée à partir d'un mélange de fûts de chêne américain et de sherry oloroso et mis en bouteille à 46,2%. De légers changements dans la sélection des fûts signifient que les notes de ce whisky varient par rapport au précédent: plus herbacé et uniquement mentholé, le lot 4 est une délicieuse évolution de la série.

The fourth batch of Ardbeg's Traigh Bhan (Singing sands) 19 Years Old single malt, which, like each edition before it, takes some of the Islay distiller's finest whisky from a combo of American oak and oloroso sherry casks and bottles it up at 46.2% ABV. Following in the footsteps of the batches that came before it, slight changes to cask selection mean the notes in this whisky vary from the last. More herbal and uniquely mentholic, Batch 4 is a delicious evolution on the series.

